
 
PROTOKÓŁ  NR 123.2014 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 10 czerwca 2014.   

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert Szydlik         -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zaopiniowanie wykonania budżetu gminy za 2013 rok; 
3. Przygotowanie wniosku do Rady Miejskiej w Tłuszczu w sprawie udzielenia  
    absolutorium . 
4. Sprawy bieżące; 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 
 
 
Ad.1 Protokół Nr 122.2014 z dnia 21 maja 2014 roku został przyjęty.  
 
Ad.2 Przewodniczący Komisji zwrócił się z zapytaniem do Mirosława 
Sobczaka, Przewodniczącego Komisji Budżetu i Inwestycji,  
jak Komisja zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2013 
rok.  
 
Pan Mirosław Sobczak odpowiedział, że Komisja wystąpiła o jedną informację 
odnośnie niskiego wykonania dochodów z najmu i dzierżawy i taką informację 
od Pani Skarbnik otrzymała.  
Następnie Komisja przeprowadziła  dyskusję i oceniła negatywnie wykonanie 
budżetu gminy  za 2013 rok. 
Komisja zgadza się z opinią Składu Orzekającego  Regionalnej Izby 
Obrachunkowej który dokonał oceny sprawozdania pod względem  kryterium  
jego zgodności z prawem, natomiast odnośnie gospodarności i  celowości w 
wydatkowaniu środków publicznych Komisja Rewizyjna stoi na stanowisku, że: 
- część zadań zaplanowanych do wykonania w 2013 roku nie została 
zrealizowana; 
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- część zadań wprowadzonych do budżetu gminy przez Radę Miejska została 
pominięta; 
- Burmistrz Tłuszcza przez cały 2013 rok ( od stycznia do końca roku) 
konsekwentnie unikał podania do publicznej wiadomości, mimo wielokrotnych 
wniosków Komisji, danych dotyczących wydatkowania środków na płace i 
nagrody w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu; 
- dane dotyczące płac i nagród w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu za 2013 rok  
ujawnione podczas kontroli Komisji Rewizyjnej w styczniu 2014 r. świadczą o 
tym, że Burmistrz Tłuszcza niegospodarnie dysponował budżetem płacowym , 
co wykazano w protokole z przywołanej kontroli.  
  
Ad3. Komisja Rewizyjna wnioskuje o nieudzielanie absolutorium za 2013 rok 
Burmistrzowi Tłuszcza Panu Pawłowi Bednarczykowi . Wniosek przyjęto w 
głosowaniu jawnym następującym stosunkiem głosów: 
„za” udzieleniem absolutorium 2 głosy; 
„przeciw” udzieleniu absolutorium 4 głosy  
„wstrzymujących się” 0 głosów. 
Wniosek wraz z uchwałą nr 1  Komisji Rewizyjnej z dnia 10 czerwca 2014 roku 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad4.  Pan Robert Szydlik poinformował, że na ostatniej sesji zgłosił dwie 
interpelacje, na które otrzymał pisemną odpowiedź przekazaną mu w dniu 
dzisiejszym ( załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) i po jej odczytaniu 
odnosząc się  powiedział, że nie zgadza się z odpowiedzią Burmistrza  w 
brzmieniu „ stanowiąc o sprawach bieżących gminy, jaką bezwzględnie było 
wprowadzenie przedmiotowego rejestru oraz określenie szczegółowego sposobu 
jego prowadzenia nie byłem związany w żaden sposób podjętą uchwałą rady 
gminy” , gdyż Wojewoda uchylił uchwałę rady tylko w części i uchwałą ten 
rejestr został wprowadzony. Nie wprowadził tego Burmistrz opierając się o 
swoje kompetencje wynikające z ustawy, bo zrobił to po naszej  uchwale, czyli 
na nasz wniosek, powiedział radny Szydlik.    
Odnosząc się do odpowiedzi Burmistrza na drugą interpelację dotyczącą braku  
w BIP projektów uchwał przygotowywanych przez radnych, że cyt. „projekty 
uchwał których projektodawcami byli radni z reguły były wprowadzane do 
porządku obrad na „pięć minut” przed sesją rady gminy” radny powiedział, że 
jest to półprawda, ponieważ była część takich uchwał wprowadzonych dość 
późno, ale akurat uchwały o które ja się wtedy upomniałem były przygotowane 
na sesję nadzwyczajną i były w urzędzie około dwa tygodnie przed sesją 
złożone razem z wnioskiem, więc jest to nieprawda, ale jeszcze to sprawdzę. 
 
- Grupa Inicjatywna mieszkańców Jasienicy zwraca się z zapytaniem, czy 
istnieją jakieś przesłanki prawne, lokalne, środowiskowe, które mogą zaniechać, 
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opóźniać lub powstrzymać działania na rzecz inwestycji -drogi Jasienica-
Ostrówek. Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.  
 
- Urząd Gminy w Strachówce przesyła w załączeniu Uchwałę Nr 
XXXIV/210/2014 w sprawie wyrażenia stanowiska Rady Gminy Strachówka 
dotyczącego likwidacji Komisariatu Policji w Jadowie, załącznik nr 4 do 
niniejszego protokółu . 
 
Komisja zapoznała się i popiera. 
 
- Urząd Gminy Jadów wyraża swój sprzeciw w podjętej Uchwale Nr 
XXXIV/267/2014 z dnia 23 maja 2014 w sprawie negatywnego stanowiska 
Rady Gminy Jadów dotyczącego likwidacji Komisariatu Policji w Jadowie, 
przesłanej w załączeniu, załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się i popiera.  
 
Ad5. Termin kolejnego  posiedzenia Komisji ustalono na dzień 18 czerwca  
2014 roku  godzina 8.30 
 
 
Na tym protokół zakończono.                    
                                                                         Przewodniczący Komisji 
 
                                                                               Tadeusz Groszek  
Załączniki do wglądu w pok.38  
Nagranie wideo z posiedzenia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska 
Dnia 16 czerwca  2014 r.  
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